



Styrelsemöte Örserums IK 2018-03-06

- Närvarande:** Sandra Bono, Marie Andersson, Roger Andersson, Jessica Boman, Joakim Eriksson, Karin Herland, Jane Ydman
- Frånvarande:** Robert Idén, Martin Karlsson
- Beslut:**
- Ansvariga för arbetsgrupperna:
Fastighetsgruppen: Roger med stöd av Joakim, Magnus och David
Marknadsföring/Sponsorer: Martin och David
Sektioner/Ledare: Sandra
Tipspromenader: Marie och Ylva
Kommun/Institutioner: Roger och Magnus
It: Jessica
Arbetslag:
 - Grönytor: Roger
 - Kiosk/Inköp: Marie och Malin
 - Förbrukningsmaterial: Marie
 - Sandra gör manual för IdrottOnline.
 - Ledarträff i juni.
 - Äggalunken annandag påsk den 2 april med tipspromenad och påsklunch. Samling för arrangörer kl. 08.30. Marie gör inköp till lunchen samt fixar tipsfrågor. Tipspromenaderna fortsätter ytterligare 4 söndagar under april månad. Starttid 09.30-10.30.
 - Pubkväll den 14 april. Fotbollen arrangerar. Tillstånd måste sökas.
 - Roger flyttar ÖIKs arkiv från Swedbank i Gränna till Swedbank i Huskvarna samt undersöker möjlighet att därefter flytta arkivet till Kommunens Föreningsarkiv.
- Övrigt:**
- Vaktmästarfrågan diskuterades. Nuvarande avtal och städschema fungerar och finns i Dropbox.
 - ÖIK har fått vårstädningen av Örserum.
 - Sandra har fortfarande inte lyckats få kontakt med skolan.
 - Sandra ska försöka få uppgifter på andra föreningars avgifter.
 - Förslag att ledare ska kunna delta i aktiviteter på t.ex. Friskis och Svettis för att få inspiration.
 - Örserumsdagen den 5 augusti. En grupp bildas som kommer med förslag på ÖIK-aktiviteter. Kontaktperson: Marie.
 - Helikopterflygning från fotbollsplan undersöks.
 - Roger jobbar med sin "sysselsättningslista".
 - Förfrågan från Smålandsgården om ÖIK vill hyra Storstugan.
- Nästa möte:** 2018-09-04 kl. 19.00